
 

HAVE GOT / HAS GOT + A, AN, SOME 

 

I/WE/YOU/THEY have got  / ’ve got   a watch  

    HE / SHE / IT   has got  / ’s got         an umbrella 

                                                                 some apples.  * some = nekaj (ne vemo točno koliko) 

 

Pomni: Pred samostalniki v ednini uporabimo A ali AN, pred samostalniki v množini 

uporabimo SOME.  

 

HAVE GOT / HAS GOT + SOME, ANY 

 

TRDILNA OBLIKA:  I’ve got some trainers. / She’s got some trainers.  

NIKALNA OBLIKA: I haven’t got any trainers. / She hasn’t got any trainers.  

VPRAŠALNA OBLIKA: Have you got any crisps?  / Has she got any crisps? 

Kratki odgovori: Yes, they have.  / Yes, she has.    

Zanikani kratki odgovori: No, they haven’t. / No, he hasn’t.  

 

POMNI: V trdilnih stavkih uporabimo SOME, v nikalnih in vprašalnih stavkih načeloma 

uporabimo ANY.  


